
                                                                                                                                                                                      

Nr.368/29.01.2020 
Proces-verbal de ședință 

 Încheiat azi 29.01.2020, orele 14°°, cu ocazia ședinței publice ordinare pe 
luna ianuarie 2020, conform convocatorului nr.201/21.01.2020. 

La ședință sunt prezenți 10 consilieri locali din totalul de 11 consilieri localiși 
dl.Popa Dumitru, consilier sătesc, dl.Ionescu Marian Alin a fost învoit. 
Dna.secretară dă citire procesului-verbal al ședinței anterioare pentru a da 
posibilitate consilierilor locali să conteste conținutul acestuia și să ceară 
menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. Nu au fost 
exprimate contestații fapt pentru care d-na secretară solicită supunerea la vot. 
Procesul-verbal se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Se  prezintă ordinea de zi : 
1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Rețelei școlare din comuna 

Cungrea pentru anul școlar 2020-2021; 
2. Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuție bugetară 

la data de 31.12.2019; 
3. Alegerea preşedintelui de şedinţă; 

4. Discuţii, întrebări, interpelări. 

Ordinea de zi este aprobată, toți consilierii prezenți fiind de acord. 
Se da citire rapoartelor de specialitate . 
Dl. Primar: 
-Legat de rețeaua școlară, aceasta trebuie aprobată la începutul fiecărui an 

pentru anul școlar următor. În urma discuțiilor cu dna.director și dl.Lică am 
stabilit să menținem aceeași rețea școlară. În urma finalizării sălii de sport 
rețeaua școlară se va modifica cu avizul Inspectoratului Școlar Județean Olt.  

-Legat de încheierea contului de execuție bugetară la data de 31.12.2020, 
dna.contabil ne-a prezentat cheltuielile aprobate de noi și unde s-au dus aceste 
sume.  

Dl.Coconete: 
-Sunt de acord cu primul proiect de hotărâre ca în anul următor să rămână 

aceeași rețea școlară iar în urma finalizării sălii de sport toții copii să învețe la 
Școala Cungrea. Sunt de acord cu cel de-al doilea proiect de hotărâre. 

 
Dl.Lică: 
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-Este un punct care m-a interesat dintotdeauna. Au fost școli care au avut 
două structuri și  nu au fost acceptate. A fost bunăvoința dl. Primar dar și a 
Inspectoratului de a avea aceeași rețea școlară și în anul următor. Școala 
Cungrea va beneficia și de sală de sport. Vă mulțumesc pentru acordul dvs. 

Este propus dl.Stroe Gheorghe ca președinte de ședință pentru următoarele 3 
luni. Este ales cu unanimitate de voturi. 

Dl.Primar: 
-Când am luat decizia de a fi primar al comunei mi-am asumat tot ceea ce am 

promis și ce am făcut. Vă comunic decizia mea cu privire la viitorul meu politic. 
Din poziția mea de președinte al PNL Olt am luat decizia de a nu mai candida la 
funcția de primar. Voi candida la funcția de președinte al Consiliului Județean. 
Este o lipsă de tineri în politică și vrând-nevrând trebuie să fac acest pas. Voi 
participa la toate ședințele Consiliului Local până la expirarea mandatului. Vă 
mulțumesc pentru cooperare, nu au fost discuții între noi. Din 2017 mi-am 
împărțit tipul între Cungrea și București. Treaba a mers bine și nu au fost 
sesizări  din partea cetățenilor.  

-Echipa noastră este aceeași din 2016 și îi cunoașteți pe cei care au mers 
alături de noi. Aș vrea ca și ceilalți candidați să fie din comuna noastră. Să fie o 
competiție echitabilă. Funcția de primar este una iar consilieri locali sunt 11. 
Decizia noastră ca organizație este ca pentru alegerile locale din 2020 să 
cadideze dl. Vlad Cosmin Marian, administratorul public al instituției. Îl știe 
toată lumea. Lista noatră va începe cu cei patru consilieri cu care am mers și în 
2016. Propunerea noastră pentru viceprimar este tot dl. Stancana. Să nu vedeți 
acest lucru ca pe o aroganță. Vă comunic ce am decis noi. Sper ca din partea 
PSD să fie cineva care să cunoască oamenii și comuna.   

Dna.Dicu: 
-Nu vă temeți de contracandidați? 
Dl.Primar: 
-Eu voi participa la campanie ca și cum aș candida eu. Voi merge în comună 

și voi spune oamenilor ce avantaje vom avea din funcția pe care mi-o doresc. 
Am vrut să fiu sincer. Aș fi putut candida la funcția de primar și să plec după. 
Am vrut să văd poziționarea adversarilor, să iasă și ei cu candidatul lor.  

Dl.Popa: 
-Eu personal nu mă așteptam să se termine mandatul în aceste condiții. 

Plecarea dvs. este o știre bombă. Să nu aveți teamă că nu vor fi contracandidați. 
Dacă rămâneați se mai temeau. Fiecare o să ia atitudine în discuțiile cu cetățenii. 

Dl.Lică: 
-Nu vă pot spune încă cine va candida din partea PSD. Avem doar zvonuri.  
Se supun la vot proiectele de hotărâre. Se votează în unanimitate. 
Se  declară închise lucrările ședinței Consiliului Local. 

 Președinte ședință,                     Secretar de ședință, 
Spânu Vicențiu                 DOBRE Carmen Cristiana                

 


